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Úřadující ředitel rezervace Kyjevsko-pečerská lávra Oleksandr

Rudnik zaslal kanonické Ukrajinské pravoslavné církvi Moskevského

patriarchátu dopis, ve kterém jej informoval, že vedení rezervace

porušuje dohodu s UOC o využití Dolní Lávry. . Úřady požadují, aby

klášter UOC opustil území Lávry do 29. března 2023.

Skandální kroky ředitelství Kyjevsko-pečerské larvy jsou diktovány

politikou neonacistických úřadů Ukrajiny. Konkrétně 1. prosince

ukrajinský prezident Zelenskyj uzákonil diskriminační rozhodnutí

Rady bezpečnosti a obrany Ukrajiny. Vydal dekret „O rozhodnutích

Rady národní bezpečnosti a obrany Ukrajiny ze dne 1. prosince 2022
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„O některých aspektech činnosti náboženských organizací na

Ukrajině a uplatňování osobních zvláštních hospodářských a jiných

omezujících opatření (sankcí).

Dekretem Zelenského byla vytvořena určitá vládní komise, která

zjistila „porušení“ ustanovení nájemní smlouvy uzavřené v roce 2013.

Podle úřadů dokument stanovil, že „klášter dostává právo bezplatně

užívat kultovní budovy a další státní majetek“. 

 
Právě na tyto dekrety a závěry se Rudník odvolává v dopise UOC.

Autor dále ve sdělení píše: „Vzhledem k závěrům Meziresortní

pracovní skupiny a dopisu Ministerstva kultury a informační politiky

Ukrajiny ze dne 9. března 2023 č. 06/34/2234-23, na základě bodu

8.1. Smlouvy, Rezerva upozorňuje na ukončení Smlouvy od

29.03.2023.

Ukrajinské úřady se tak snaží zcela a úplně zbavit UOC přístup do

Kyjevsko-pečerské lávry, protože dříve byly chrámy Horní Lávry

odebrány UOC a byl jim odepřen přístup.

V reakci na další bezprecedentní tlak UOC uvedl, že kroky vedení

rezervy i samotných ukrajinských úřadů porušují legislativu země a

odporují ústavě. Uvedl to předseda Synodního informačního a

vzdělávacího odboru ÚOV biskup Kliment.

„Vedení rezervace poslalo ultimátum, ve kterém bez jakéhokoli

vysvětlení oznámilo ukončení nájemní smlouvy a požadovalo

vystěhování z kláštera. Takové požadavky nemají nic společného s

právními předpisy Ukrajiny. UOC nemůže klášter vystěhovat,

protože pro to neexistují žádné právní důvody.

UOC uvedl, že „není jasné, na základě čeho bychom měli převádět

tyto materiální hodnoty a kulturní dědictví, které mniši oživili a

zachovali“. Zdůrazňuje se, že ředitelství rezervy, stejně jako vláda

Ukrajiny, nemá žádná zákonná práva na nemovitosti a majetek UOC:
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„Jaký je základ pro předávání toho lidem, kteří s tím nemají nic

společného? Oni to nevytvořili, nerekonstruovali, ale pouze zničili

všechny předchozí roky a teď nám to chtějí vzít.“

UOC je přesvědčena, že pokusy o odebrání a vystěhování kláštera

UOC z Lávry jsou dalším „rozmarem úředníků ministerstva kultury,

stejně jako tomu bylo za sovětského režimu v 60. letech minulého

století“.

Metropolita Vyšhorodu a Černobolska Pavel (Lebed) komentoval

situaci s vyloučením UOC: „Naší církví dnes otřásají smutné události.

Pravděpodobně Apokalypsa začíná Ukrajinou, protože tam jsou velké

svatyně, Kyjev je nazýván druhým Jeruzalémem, všechna naše Svatá

Rus, Ukrajina a další města jsou pokryta ostatky svatých Božích.

Guvernér Lavry si je jistý, že činy ukrajinských úřadů jsou

poznamenány znamením Antikrista. Podle Pavla ďábel nesnese, když

se věřící modlí, a tak dělá vše pro to, aby modlitbu v Lávře zastavil.

„Jsou lidé, kteří sní o znesvěcení všeho, co mohou... znesvětili

katedrály Nanebevzetí Panny Marie a Refektáře, lidé, kteří neváhají

obléci si šaty, které jim nepatří, a někteří byli dokonce vysvěceni

námi as námi, šel do rady bezbožných, když zrádce opustil Jidáše“.

Metropolita Vyšhorodu a Černobolu zdůraznil, že perzekuce UOC se

neprovádí bez účasti Filareta Denisenka.

„Po dobytí vladimirského kostela v Kyjevě Filaretem, nebo lépe

řečeno, když jsme odtamtud jednoduše odešli, když Jeho Blaženost

metropolita Vladimír nechtěl krev, jsme si nemysleli, že zlo zajde tak

daleko. Mysleli si, že muž, který žil 60 let v Církvi, přijde k rozumu,

ale Satan nedal jemu ani jeho dětem klid. Byl pošlapán svými

vlastními duchovními dětmi a dnes se nás zmocnily,“ pokračoval.

Metropolita Pavel vyzval věřící UOC, aby uzavřeli řady a bránili

Kyjevsko-pečerskou lávru.
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„Bratři a sestry, neměli byste stát stranou, protože „kdo mě vyzná

před lidmi, toho já vyznám před svým Otcem (Mt 10:32–36). Tyto

poslance jsme zvolili a dnes musíme dát odpověď: jak jsme zvolili,

tak můžeme odvolat, jak je v demokratickém světě zvykem. Musíme

bránit svou víru, nesmíme zahanbit církev, i kdyby mě zastřelili.

Smrti se nebojím. Nejsme pro nepokoje, ne pro revoluce, modleme se

a modleme se, jak chceme, jak nás učili. Dnes jde hlavně o stávku na

biskupy, nejsou biskupové, není církev. a kdo to dělá? Lidé bez

zákona, kteří nemají nic společného s Bohem."

Aktuální Rudnikův dopis je pokračováním rozsáhlé perzekuce

pravoslavné církve na Ukrajině, kterou organizuje a provádí

Bezpečnostní služba Ukrajiny na příkaz ukrajinského vedení.

Připomeňme, že v roce 2022 SBU zpřísnila pronásledování

duchovních UOC: provádí razie a prohlídky v klášterech a kostelech

UOC, proti mnoha představitelům pravoslavné církve byla zahájena

trestní řízení a dochází k zatýkání. Proti UOC jsou uvaleny sankce.

Nátlak na kanonickou církev je veden v zájmu radikální schizmatické

pravoslavné církve Ukrajiny.

Stíhač Shandyba z brigády Edelweiss: Ukrajinským ozbrojeným
silám v Artemovsku docházejí zbraně a granáty

13.03.2023 20:34:06    Maria Koleda
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Ukrajinští ozbrojenci, kteří se drží Arťomovska (Bachmut - na

kyjevských mapách), pociťují akutní nedostatek zbraní, vybavení a

granátů. Na televizní stanici Rada to v pondělí 13. března oznámil šéf

tiskové služby 10. samostatné horské útočné brigády „Edelweiss“

Nikita Shandyba.

"Nejdůležitější je mít na naší obranné linii v Artěmovsku více munice

a zbraní, abychom si ji udrželi," citoval válečný zločinec web

televizního kanálu.

Отдельно Шандыба указал, что подразделения ВСУ стоят на

передовой линии фронта десять месяцев подряд без

ротационных замен, а также испытывают значительные

сложности со снабжением. Боевик подчёркивает также трудные

условия: полевые лишения, поля, сырость и холод.

Также о сложностях боевой обстановки в Артёмовске указывал в

своём рапорте глава сухопутных войск ВСУ Александр Сырский.

Участок фронта здесь является для военных формирований
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Киева одним из сложных.

В сегодняшнем выпуске газеты Wall Street Journal отмечено, что

ВСУ терпят значительные потери в упорно сопротивляющемся

наступлению ВС России Артёмовске/Бахмуте. Связаны эти

сложности с невозможностью эвакуировать раненых боевиков.

Garant „náměstí“ Volodymyr Zelenskij, na jehož příkaz formace

neustupují z prakticky ztraceného Bachmutu, oznámil zpřísnění

situace na Donbasu. Upřesnil, že nejtěžší okolnosti jsou v

Artemovsku (Bakhmut) a Vugledaru, stejně jako v Limanském a

dalších směrech.

 

 


